

Xerox WorkCentre®

## **BookMark 40 & BookMark 55**

604E43390

Prepared by:

Xerox  
GKLS European Operations  
Bessemer Road  
Welwyn Garden City  
Hertfordshire  
AL7 1BU  
ENGLAND

Copyright ©2008 by Xerox Corporation. All rights reserved.

Copyright protection claimed includes all forms and matters of copyrighted material and information now allowed by statutory or judicial law or hereinafter granted, including without limitations, material generated from the software programs which are displayed on the screen, such as icons, screen displays, looks etc.

Xerox<sup>®</sup>, and all Xerox products mentioned in this publication are trademarks of Xerox Corporation. Product names and trademarks of other companies are hereby acknowledged.

Changes, technical inaccuracies and typographical errors will be corrected in subsequent editions.

Version 1.0 - 7.2.08

Part Number: 604E43390

# Introduction

---

Thank you for choosing the Xerox WorkCentre BookMark 40 and 55. This product has been designed for ease of use, particularly in library environments. To use your machine to the it's fullest potential, take some time to read the Quick Reference Guide and this document.

The Quick Reference Guide provides an overview of the features and options that may be available on your machine.

Some features mentioned in the Quick Reference Guide are different for the WorkCentre BookMark 40 and 55. This document details the unique features of your machine.

---

# Copying a Book

---

Align the book to the arrow at the top left of the document glass as shown in the picture.



The *Basic Copying* tab is the default *Copy* screen.

Select the *Copy* buttons on the *Basic Copying* tab as described in the User Guide to select the required copy features such as background suppression and contrast.

# Copying a Document

---

Align the document page to the arrow at the top left of the document glass as shown in the picture.



The *Basic Copying* tab is the default *Copy* screen.

Select the *Copy* buttons on the *Basic Copying* tab as described in the User Guide to select the required copy features such as background suppression and contrast.



# Introduction

---

Merci d'avoir choisi le Xerox WorkCentre BookMark 40 et 55. Ce produit a été conçu pour être facile à utiliser, particulièrement dans les environnements de bibliothèque. Pour exploiter au maximum le potentiel de votre machine, prenez quelques instants pour lire le Guide de référence rapide ainsi que le présent document.

Le Guide de référence rapide décrit les fonctions et options disponibles selon les configurations de la machine.

Certaines fonctions décrites dans le Guide de référence rapide sont différentes de celles du WorkCentre BookMark 40 et 55. Ce document explique en détail ces fonctions uniques à votre machine.

---

## Copie d'un livre

---

Alignez le livre sur la flèche située dans le coin supérieur gauche de la glace d'exposition comme illustré ici.



L'onglet *Tirage standard* est l'écran de *copie* par défaut.

Sélectionnez les boutons de *copie* appropriés sur l'onglet *Tirage standard* comme décrit dans le Guide de l'utilisateur pour choisir les options de copie à appliquer, telles que la suppression de fond ou le contraste.



# Copie d'un document

---

Alignez la page du document sur la flèche située dans le coin supérieur gauche de la glace d'exposition comme illustré ici.



L'onglet *Tirage standard* est l'écran de copie par défaut.

Sélectionnez les boutons de copie appropriés sur l'onglet *Tirage standard* comme décrit dans le Guide de l'utilisateur pour choisir les options de copie à appliquer, telles que la suppression de fond ou le contraste.

